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Sz. P.
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Woclawek

Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkaric6w naszego
rniasta a szczeg6lnie mieszkaric6w Zawi1la o podjgcie dzialafi maj4cych na
celu usprawnienie komunikacji na moScie stalowym. Proszg o mo2liwoS6
rozwaizenia tzw. "prawoskrgtutt wygospodarowanego z czgici chodnika
z mostu przy skrgcie w ulica Wysryriskiego.

Apelujg do Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.


